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PROTOKÓŁ NR XXXIX/14 

Z SESJI RADY GMINY KOBIERZYCE 

Z DNIA 28 marca 2014 ROKU 

XXXIX Sesję Rady Gminy otworzył o godz.9.00  przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław 

Czerwiec, który  przywitał radnych i przybyłych gości.  

Obecni na posiedzeniu byli również:  

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz /Kancelaria Casus Iuris/ 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  

 
Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 

Za – jednogłośnie 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXIX Sesji Rady Gminy Kobierzyce. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej podziału Gminy Kobierzyce na stałe 

obwody głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu na rzecz Skarbu Państwa Agencji Nieruchomości 

Rolnych, nieruchomości w granicach działki nr 283/33 położonej w obrębie Bielany 

Wrocławskie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Szkoły Podstawowej w Tyńcu Małym od dnia 1 

września 2014 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Tyńcu Małym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w 

Tyńcu Małym. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr X/99/11 z dnia 

19 sierpnia 2011r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Francuskiej w północnej 

części obrębu Bielany Wrocławskie. 

14. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2013 roku. 

15. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013. 

16. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2013. 

17. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2013. 

18. Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury i Sportu w 2013 roku. 

19. Interpelacje radnych. 

20. Zapytania radnych i sołtysów. 

21. Wnioski i sprawy różne.  

22. Zakończenie obrad.                                                                                            

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołu z 

poprzedniej sesji? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem protokołu z XXXVIII Sesji 

Rady Gminy? 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kolejna sesja odbędzie się między 6 a 8 majem 

br. O dokładnym terminie zostaniecie państwo poinformowani. Przypominam, że w dniach 9-

11.05.2014 r. odbędzie się rewizyta czeskiej gminy Koberice – wyjazd do Krakowa. Proszę pamiętać 

o składaniu oświadczeń majątkowych. Oświadczenie Rady Gminy z ostatniej sesji dotyczące 

Wschodniej Obwodnicy Wrocławia zostało przekazane do osób, które mogą zadecydować o WOW. 
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Ad.5. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odczytał sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik 

nr 1/. Kończy się finalna budowa całości kanalizacji w 10 miejscowościach. Wszystkie 

pompownie są zbudowane, odtwarzane są nawierzchnie, w Cieszycach jest budowany 

chodnik, do połowy roku będą włączone wszystkie przepompownie, będzie możliwość 

wpięcia do kanalizacji 10 miejscowości. Jesteśmy po zebraniach w tych wszystkich 

miejscowościach, podaliśmy zasady wpięcia, koszt orientacyjny wpięcia. Apel do sołtysów i 

radnych aby zaangażowali się w ten temat podłączeń. Efekt ekologiczny uzyskujemy nie 

przez budowę kanalizacji ale przez ilość podłączeń. Rozpoczniemy kolejny etap kanalizacji. 

Następną miejscowością będą Królikowice. Wniosek jest złożony, czekamy na decyzję czy 

będą to środki unijne czy środki z WFOŚ.W Kobierzycach odebrano już budynek Policji. Wg 

przedstawicieli Komendy Wojewódzkiej w kwietniu będzie wyposażenie tego budynku. 

Budynek jest całkowicie przebudowany. Parking jest skończony zarówno na terenie Policji 

jak i koło GS. Parking znakomicie odciążył Kobierzyce. Zwiększy się stan etatowy 

policjantów. Bedzie 12+2, takie są zapewnienia Komendy Wojewódzkiej i Komendy 

Miejskiej Policji. Budynek parafialny – jest w tej chwili robiona inwentaryzacja tego 

budynku, jest on w nienajgorszym stanie. Trzeba zinwentaryzować ale i zalegalizować ten 

budynek. Jest on w granicach działki prywatnej natomiast ksiądz jest skłonny nam ten 

budynek za odpowiednią kwotę sprzedać. Przedstawię państwu informacje jak będziemy 

mieli koncepcję oraz zakończoną inwentaryzację. Kontrola RIO w Urzędzie się zakończyła. 

Protokół z kontroli jest na stronie, czekamy na zalecenia pokontrolne. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Ja tylko uspokoję, że ten stan 12+2 policjantów to 

będzie, ale nie jutro. Do września ma to się stać. 

 

Ad.6. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Zgodnie z zapisami ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 

2014 r., Rada Gminy rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 

sołecki podejmując uchwałę, w której wyraża zgodę albo nie wyraża zgody na wyodrębnienie 

funduszu. Uchwała o wyrażeniu zgody na wyodrębnienie funduszu ma zastosowanie do kolejnych lat 

budżetowych następujących po roku, w którym została podjęta. Kwota będzie wyliczona jak będą 

znane już wskaźniki w naszej gminie, jest to kwota około miliona zł. 

 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę państwa będą zmiany w funduszu sołeckim, 

będzie można zmieniać zasady funduszu sołeckiego. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Uchwała będzie obowiązywała do momentu odwołania. Kwota 1 

mln zł to jest dzisiaj, a w 2015 r. będzie to około 1200 000 zł. Z dokonywaniem zmian to nie jest tak 

jak powiedział pan wójt – jeśli zostanie zrealizowane zadanie i zostanie środków to te pieniądze, które 

zostaną mogą być ponownie rozdysponowane. 

Radna Smaga: Projekt tej uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Głosowanie: 
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Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13głosami „za” podjęła uchwałę  

 

nr XXXIX/572/14 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

Ad.7. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: W związku z zarządzonymi na dzień 25 maja 2014 roku wyborami 

posłów do Parlamentu Europejskiego, mając na uwadze dostosowanie zapisów dotyczących siedzib 

komisji wyborczych do stanu faktycznego oraz zapewnienie właściwych warunków głosowania oraz 

pracy członkom komisji obwodowych przedkładamy projekt uchwały. Projekt ma charakter 

porządkowy. Uchwałę podjęła Rada Gminy Kobierzyce 25 stycznia i wtedy Rada dokonała podziału 

na obwody a dzisiejsza zmiana dotyczy tylko uszczegółowienia adresów. 

 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Regulska: W Bielanach są 3 obwody a tutaj jest tak, że 2 komisje czyli 2 obwody są złączone 

razem, czy to tak powinno być? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Obwody głosowania są 2 a okręgi są 3 w Bielanach Wrocławskich. 

Dokonaliśmy zgodnie z przepisami podziału okręgów wielomandatowych na jednomandatowe. 

Obwody głosowania są stałe, a zmieniać je można, gdy liczba mieszkańców na 1 obwód przekracza 

3000 mieszkańców. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXXIX/573/14 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej podziału Gminy Kobierzyce na 

stałe obwody głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. 
 

Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Agencja Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy we 

Wrocławiu przekazała Gminie Kobierzyce nieodpłatnie m.in. działkę o pow.1,2767 ha 

położoną w Bielanach Wrocławskich, z przeznaczeniem pod lokalizację terenu urządzeń 

elektroenegetycznych. Następnie Gmina Kobierzyce nieodpłatnie przekazała Zakładowi 

Energetycznemu z przeznaczeniem na cele publiczne to jest pod lokalizację stacji GPZ oraz 

posterunku energetycznego. Tymczasem przedmiotowa nieruchomość jedynie w części 

została wykorzystana na wskazany cel, w pozostałej części została wykorzystana w sposób 

komercyjny – min. wydzierżawiona pod maszt telefonii komórkowej w pozostałej części nie 

zagospodarowana. Stwierdzono w toku kontroli prowadzonej przez ANR okoliczność 
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niewykorzystania części nieruchomości zgodnie z przeznaczeniem wskazanym w akcie 

notarialnym. W związku z tym stała się podstawą do wystąpienia przez ANR OT/Wrocław z 

roszczeniami względem Gminy Kobierzyce. Gmina Kobierzyce porozumiała się z ANR 

OT/Wrocław, że w świetle obowiązującego prawa, w przypadku dokonania zwrotu 

niewykorzystanej zgodnie z przewidzianym przeznaczeniem części nieruchomości, 

dopuszczalne jest niedochodzenie przez ANR roszczeń finansowych.  
 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIX/574/14 w sprawie zwrotu na rzecz Skarbu Państwa Agencji Nieruchomości 

Rolnych, nieruchomości w granicach działki nr 283/33 położonej w obrębie Bielany 

Wrocławskie. 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Projekt uchwały dotyczy działki w Tyńcu Małym, na której 

zlokalizowany jest sklep spożywczy, koło starej remizy. Umowa obecna kończy swój bieg 15 czerwca 

i prosimy o zgodę na przedłużenie tej umowy. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Mecenas Kwaśniewicz: W treści uchwały i w uzasadnieniu należy usunąć adres zamieszkania. Na 

etapie projektu to nie przeszkadza, ale na etapie uchwały należy to usunąć. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Proszę o wykreślenie adresu. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIX/575/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Stosownie do uchwal namiarowych, w związku z wybudowaniem 

nowego, większego obiektu przedkładamy projekt uchwały w sprawie utworzenia zespołu szkolno-

przedszkolnego w Tyńcu Małym. Od 1 września będzie tam przedszkole i szkoła podstawowa. Już 

odbywa się rekrutacja do Przedszkola w Tyńcu Małym. Nie ma rejonizacji więc rodzice mogą tam 

również składać podania. 
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Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13głosami „za” podjęła uchwałę  

 

nr XXXIX/576/14 w sprawie zmiany siedziby Szkoły Podstawowej w Tyńcu Małym od 

dnia 1 września 2014 r. 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Wyjaśniłam w poprzednim punkcie. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIX/577/14 w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Tyńcu 

Małym. 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Jest pozytywna opinia Dolnośląskiego Kuratora Oświaty. Pozostałe 

wymagane opinie również są pozytywne. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIX/578/14 w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Tyńcu 

Małym 

Ad.13. 
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p. Maszka: Jest to teren po północnej stronie ulicy Francuskiej, około pół  hektara. Inwestor 

zrezygnował z budowy kliniki w tym miejscu i wystąpił do nas z pismem więc nie ma 

potrzeby sporządzania mpzp. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIX/579/14 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr X/99/11 z 

dnia 19 sierpnia 2011r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Francuskiej w 

północnej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

 

Ad.14. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobierzycach omówiła sprawozdanie 

ośrodka z działalności w 2013 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Kto ma uwagi, pytania? 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem sprawozdania 

za 2013 rok? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przyjęła sprawozdanie. 

Ad.15. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobierzycach omówiła raport z 

realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Kto ma uwagi, pytania? 

Kto jest za przyjęciem raportu? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przyjęła raport. 

 

Ad.16. 
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Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobierzycach omówiła raport z 

realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

rok 2013. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Kto ma uwagi, pytania? 

Kto jest za przyjęciem raportu? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przyjęła raport. 

Ad.17. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobierzycach omówiła raport z 

realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie za rok 2013. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Kto ma uwagi, pytania? 

Kto jest za przyjęciem raportu? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przyjęła raport. 

Ad.18. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury i Sportu omówił sprawozdanie z działalności 

Gminnego Centrum Kultury i Sportu w 2013 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Kto ma uwagi, pytania? 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem sprawozdania 

za 2013 rok? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przyjęła sprawozdanie. 

Ad.19. 

Brak. 

Ad.20. 

Radny Stadnik: Sprawa związana z linią średniego napięcia w Domasławiu. Prośba mieszkańców-

wykonawcy zniszczyli drogi polne, prośba żeby zmobilizować ich do naprawy. 

Radny Łoposzko: Wracam do tematu Leoni – postawiono znaki zakazu, ale cały problem wraca. 

Kierowcy staja się bezkarni, stoją po obu stronach drogi. Mimo znaków zakazu nadal sytuacja jest jak 

była. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Stoją dalej, też samochody pracowników. Leoni się 

rozbudowuje, miejsca na parking mają ale istniejący parking jest za mały. Zgłosimy żeby przedłużono 

ten znak aż do Wierzbic. Znak jest więc trzeba zgłaszać na Policję jak ktoś stoi bo innego wyjścia nie 

ma. 
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Sołtys wsi Tyniec Mały Janusz Gargała podziękował dyrektorowi GOPS oraz GCKiS za bardzo dobrą 

współpracę. 

Ad.21. 

Radny Węgłowski: Budynek plebanii. Jest on bez legalizacji. Rozumiem, że legalizacja będzie 

zrobiona. Ale czy to nie będzie precedens – legalizacja zabudowy nielegalnej? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest możliwość legalizacji samowoli, za oplata, bez 

burzenia. Czy to jest dobre czy złe – to jest inny temat. Dziwię się, że ten budynek nie został 

dokończony, bo był już na dużym poziomie zaawansowania. 

Radny Kmiecik: Odnośnie śmieci – czy to nie jest tak, że firma próbuje zmienić umowę i zarzuca,  że 

śmieci nie są segregowane? Firma deklarowała skanowanie kto ile oddaje śmieci, jakiego rodzaju. Nie 

widzę problemu żeby zliczyć kto ile oddaje segregowanych i sprawdzenie śmieci w Krapkowicach 

można robić poszczególnymi miejscowościami bo może się okazać , że jedna miejscowość nie 

segreguje a reszta segreguje. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Firma ma podpisany z nami tak kontrakt, że jest to ich temat 

finansowy bo oni więcej płacą za odbiór śmieci niesegrowanych. Rzeczywiście mogą wskazywać, że 

mają drożej na odbiorze. My zażądaliśmy, przed spotkaniem tam, żeby porównać zarówno odpady z 

małych miejscowości, zarówno z zabudowy wielorodzinnej jak i z przemysłu, bo nie wiemy gdzie jest 

ten główny problem. Obowiązkiem gminy jest edukować. Być może do suchych odpadów mieszkańcy 

wrzucają np. popiół, mąkę, piasek? A to nie o to chodzi. Suchy tzn. surowcowy, tzn. wtórny czyli taki, 

który daje się ponownie przetworzyć. Być może o to chodzi bo jeśli jest tak duży balast, że w 5 tonach 

tylko 800kg jest odpadów właściwych. Chcemy jechać to zobaczyć, żeby wiedzieć na co łożyć nacisk, 

pod jakim kątem edukować mieszkańców i na co zwrócić uwagę być może w przyszłym postępowaniu 

przetargowym. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest to 1,5 roku nauki. Co z tego wyszło? Na pewno 

zmienimy asortyment segregowania. Chcemy, żeby szkło było w jednym – bez podziału na białe i 

kolorowe, a także oddzielić papier jako osobny element selektywnej zbiórki. Może jeszcze PET-y 

oddzielimy. Reszta pójdzie traktowana jako suche. Uczymy się wszyscy razem, w naszych ulotkach 

było wszystko dokładnie rozpisane. Najgorsze jest to, że nauka idzie w las i dosłownie – w lasach i po 

rowach są masy śmieci. Rewolucja śmieciowa nie załatwiła tematu czystości w gminach. Ale to 

naprawdę zależy od ludzi, od nas samych. Pojedziemy tam i zobaczymy gdzie jest problem. 

Radny Muraczewski W.: Jeśli śmieci są źle posegregowane to firma powinna zostawić etykietę na 

koszu – ŚMIECI BYŁY ŻLE POSEGREGOWANE, BĘDZIE PODWYŻSZONA OPŁATA Z TEGO 

TYTUŁU. To by mobilizowało ludzi. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Teoretycznie tak, ale gorzej technicznie to wykonać. Ja 

myślę, że problemem są zabudowy wielorodzinne i przemysł, gdzie ludzie są anonimowi, brak 

identyfikacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Jeśli jest wola dyskusji na ten temat 

to należy zorganizować posiedzenie wspólne komisji bo dyskusja na sesji to nie jest ten kierunek. 

Edukacja oczywiście, ale śmieci do lasów wysypują osoby, które tej edukacji nie przyjmują i nie mają 

umów. Śmiem twierdzić, że my jako gmina nie mamy żadnej wiedzy czy wszystkie gospodarstwa 

domowe podpisały umowę na odbiór śmieci. Podobnie się dzieje z wodą. Ci mieszkańcy, którzy 

podpisali umowę, rzetelnie płacą i płacą też za innych. 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Nie ma umów tylko są deklaracje. Problem śmieci w rowach to są 

najczęściej drobne remonty, bo należałoby podpisać umowę i zapłacić za wywóz takich śmieci – kafle, 

styropiany, worki po zaprawie itp. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Mamy ponad 19 tysięcy deklaracji to chyba o czymś 

świadczy. Mamy dokładne rozeznanie, ile jest deklaracji z jakiej wsi. 

Ad.22. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Zamykam XXXIX Sesję Rady 

Gminy. 

Załączniki stanowią integralną część protokołu - liczba załączników: 1. 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20140328 
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